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6. Hewitt Branch of the Faulkner Municipal Drain — Appointment of Engineer

Drain secondaire Hewitt Branch du drain municipal Faulkner — Nomination
d’un ingénieur

COMMITTEE RECOMMENDATION

That Council appoint Mr. Andy Robinson, P. Eng of Robinson Consultants
Inc. as the Engineer of record to prepare a report that addresses the
subsequent connection to the Hewitt Branch of the Faulkner Municipal
Drain, including whether the Faulkner Municipal Drain downstream has the
existing capacity to accommodate the additional volume and rate of water
from land not assessed for benefit that is proposed to be connected, for
Council’s consideration prior to Council approving or disapproving the
connection, under Subsection 65(5) of the Drainage Act.

RECOMMANDATION DU COMITE

Que le Conseil nomme M. Andy Robinson, ing., de la firme Robinson
Consultants Inc., comme ingénieur chargé de rédiger un rapport sur le
raccordement ultérieur au drain secondaire Hewitt du drain municipal
Faulkner, y compris sur la capacité actuelle du drain municipal Faulkner en
aval d’absorber le volume et le débit d’eau supplémentaires en provenance
des terrains non évalués que I’on projette de raccorder; ce rapport sera
présenté au Conseil pour qu’il 'examine et qu’il approuve ou rejette le
raccordement, en vertu du paragraphe 65 (5) de la Loi sur le drainage.
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Documentation/Documentation

General Manager’s report, Planning Services, Planning, Real Estate and Economic
Development, dated April 28, 2022 (ACS2022-IWS-WS-0003)

Rapport de la directrice générale, Services de la planification, Direction générale de
la planification, des biens immobiliers et du développement économique, daté le
28 avril 2022 (ACS2022-IWS-WS-0003)



